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 دیدار مدیرکل شهرک های صنعتی استان با فرماندار اهر

فرماندار اهر بر ضرورت تقویت زیرساخت های شهرک صنعتی اهر تاکید کرد

 دکتر صادق احمدی در دیدار با مدیرکل شهرک های صنعتی استان بر ضرورت تقویت زیر ساختهای شهرک صنعتی اهر تاکید کرد

وی گفت انتظار داریم شرکت شهرکهای صنعتی استان به جهت موقعیت خاص ویژه شهرک صنعتی اهر و نبود زیر ساختهای لازم در فازهای جدید در جهت رغبت سرمایه گذاران

برای ایجاد واحدهای تولیدی و صنعتی اقدامات اساسی برای تسریع در ایجاد زیرساخت ها ضروری بوده و انتظار می رود با اختصاص اعتبارات ویژه در جهت آماده سازی مناسب

فاز جدید شهرک اهر اهتمام لازم صورت گیرد

وی تاکید کرد در راستای تشویق و ترغیب سرمایه گذاران ضرورت دارد که مدیریت استان در فکر زمینی مناسب برای شهرک جدید در شهرستان اهر باشد و در این راستا فرمانداری

اهر نیز آماده کمک وهمراهی برای جانمایی و تامین زمین مناسب ازطریق منابع طبیعی و دستگاه های مرتبط می باشد

 رئیس ستاد جذب سرمایه گذاری شهرستان اهر در این دیدار با تاکید برحمایت از سرمایه گذاران افزود ستاد جذب سرمایه گذاری مستقر در فرمانداری آماده همراهی با سرمایه

گذاران در حوزه های مختلف در راستای سیاست های دولت وفاق در زمینه سازی برای رونق تولید و ایجاد اشتغال پایدار می باشد

در این دیدار مدیرکل شهرک های صنعتی استان نیز با قدردانی از تلاش های ارزشمند فرماندار اهر در پیگیری مشکلات شهرک صنعتی اهر افزود تلاش خواهیم کرد نواقص این

شهرک را در حد وسع و توان مرتفع نمائیم

سهراب فیض زاده همچنین با استقبال از پیشنهاد فرماندار اهر افزود در صورت جانمایی و تامین زمین مناسب در سطح شهرستان آماده اجرای شهرک جدید صنعتی در اهر هستیم
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